



André HARTSTEIN avait 7 ans ; il était né en Belgique à Berchem. Ses parents, hongrois, Irène et Vilem, ont fui avec lui à Saint-Martin-de-Vésubie (Alpes-Maritimes) avant l'occupation allemande le 8 septembre 1943 de la zone d'occupation italienne. Ils ont été arrêtés par les SS en Italie à Borgo San Dalmazzo, transférés à Nice à l'hôtel Excelsior, siège de la Gestapo, et de là, à Drancy d'où ils ont été déportés le 7 décembre 1943 par le convoi n° 64.

Andre HARTSTEIN, age 7, was born in Berchem, Belgium. His parents, Irene and Vilem, born in Hungary, sought refuge in Saint-Martin-de-Vesubie (Alpes-Maritimes department) before the September 8, 1943 German occupation of the Italian zone. Andre and his parents were arrested by the German SS in Borgo San Dalmazzo, Italy. They were transferred to the hotel Excelsior, headquarters of the German Gestapo in Nice and then sent to Drancy. Andre and his parents were deported on **convoy 64**, December 7, 1943.